
 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 9. mimoriadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa  26. júna 2024 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

 Ing. Jana Janotková - prednostka    

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

 

Prítomní poslanci: N. Borovský, M. Belohorský, Berberich,  

A. Gajdošová, S. Hricková, A. Jenčová,  

L. Kleinová, O. Kmec, I. Kmecová,  

R. Schwarcz, J. Skonc  

 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Ľudmila Kolarčíková – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a IČ 

Mgr. Erika Gordoňová – vedúca kancelárie starostky 

 

 

K bodu č. 1/  Otvorenie zasadnutia 

 

 Starostka otvorila 9. mimoriadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice – Nad jazerom, ktoré bolo v zmysle platnej legislatívy riadne a včas zvolané. Zároveň 

privítala všetkých poslancov a zamestnancov miestneho úradu, ktorí sa na on-line rokovaní 

zúčastnili. Skonštatovala, že z celkového počtu 13 zvolených poslancov je prítomných 11. 

Z rokovania sa ospravedlnila poslankyňa Lenártová a poslanec Slivka, takže zasadnutie bolo 

uznášania schopné.  

 

 

K bodu č. 2/  Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program mimoriadneho zasadnutia bol oznámený elektronickou formou. Starostka 

vyzvala prítomných poslancov, aby hlasovali o predloženom programe.   

  

(Hlasovanie č. 1: z prít. 11 za 11, zdržal sa 0, proti 0) 

 

 



 

K bodu č. 3/  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Za zapisovateľku určila starostka Eriku Gordoňovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov N. Borovského a  I. Kmecovú. Do návrhovej komisie bol navrhnutý poslanec 

B.  Berberich.  

 

(Hlasovanie č. 2: z prít. 11 za 11, zdržal sa 0, proti 0) 

 

 

 

K bodu č. 4/ Návrh na 1. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na rok 2024 

 

Materiál k bodu bol poslancom zaslaný v elektronickej forme, bol prerokovaný 

v komisiách, miestnej rade a zároveň bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti.   

 

Starostka prítomných informovala o výške príjmov a výške výdavkov, ktoré boli 

schválené v programovom rozpočte mestskej časti na rok 2024. Následne podala informáciu  

o doplnení zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách platných pre rok 2024 vo 

vzťahu k použitiu prostriedkov rezervného fondu. Starostka pokračovala vysvetlením, že 

k návrhu 1. zmeny rozpočtu mestská časť pristúpila z dôvodu prehodnotenia potrieb MČ, na 

základe ktorých je nutné následne zmeny v rozpočte vykonať.  

 

Podľa vyjadrenia starostky je do rozpočtu mestskej časti potrebné zapracovať ďalšie 

výdavky, a to konkrétne: 

• opravy a údržby sídliska: +3 000,- € z dôvodu zlepšenia nepriaznivého stavu 

premnoženia hlodavcov a vykonanie deratizácie, 

• údržba komunikácii a chodníkov: +125 000,- € za účelom zlepšenia zlého 

technického stavu predovšetkým chodníkov v MČ,  

• údržba a prevádzka RL Jazero: + 30 000,- € z dôvodu opravy strechy verejných 

toaliet a skladu na kúpalisku Jazero a osadenia nového bleskozvodu,  

• MOPS: +12 084€  

• finančné príspevky  v kompetencii starostky: +5 000,- € z dôvodu podpory  

Jazerských mažoretiek pri účasti na medzinárodnom športovom podujatí na ktorom  

budú reprezentovať Východné Slovensko, 

• údržba majetku: +10 000,- € za účelom údržby budov v majetku mestskej časti. 

  

V závere svojho vystúpenia starostka zhrnula, že prevod finančných prostriedkov 

z peňažných fondov po 1. zmene rozpočtu bude vo výške 355 300,- € z toho kapitálové výdavky 

vo výške 182 300,- € a bežné výdavky vo výške 173 000,- €. Následne vyzvala prítomných 

k rozprave. 



V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne otázky ani pripomienky, a preto 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 88 

 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 11 za 11, zdržal sa 0, proti 0) 

 

 

 

K bodu č. 5/ Návrhy na udelenie ocenení Mestskou časťou Košice – Nad jazerom v roku 

2024 

 

 Materiál k prerokovávanému bodu bol zaslaný elektronicky, bol prerokovaný 

v komisiách aj v miestnej rade. 

 

 V rámci bodu starostka prítomných informovala, že možnosť podávať návrhy mali 

nielen poslanci, ale všetci obyvatelia MČ, a to v termíne do polovice mesiaca jún 2024. 

Následne dodala, že miestna rada odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť 

udelenie  Ceny Mestskej časti Košice –Nad jazerom v roku 2024 jednotlivcom: JUDr. Jozefovi 

Dienešovi CSc., Štefanovi Némethovi a  Milemu Kovačevičovi – in memoriam a Čestné  

uznanie Mestskej časti Košice – Nad jazerom v roku 2024 jednotlivcom: PaedDr. Alene 

Kupkovej, Ing. Márii Semanovej a Ivane Bernátovej 

 

Starostka otvorila rozpravu v rámci ktorej sa o slovo prihlásila poslankyňa A. Jenčová. 

 

A. Jenčová sa opýtala, kto podal poslanecký návrh na udelenie ocenenia 

M. Kovačevičovi in memoriam. Na otázku jej bolo odpovedané, že návrh podal poslanec 

Skonc.  A. Jenčová následne podala procedurálny návrh aby sa o udelení cien MČ hlasovalo 

jednotlivo a nie en block.  

 

Starostka vyzvala prítomných o hlasovanie k procedurálnemu návrhu, aby sa o každom 

návrhu na ocenenie hlasovalo zvlášť. 

 

(Hlasovanie č. 4 z prít. 11 za 2, zdržal sa 3, proti 6) 

 

V rámci rozpravy nemal nikto ďalší z prítomných žiadne otázky ani pripomienky, 

a preto starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 89 

 

(Hlasovanie č. 5: z prít. 11 za 10, zdržal sa 1, proti 0) 

 

 

K bodu č. 6/ Záver 

 

 V závere mimoriadneho zastupiteľstva sa o slovo prihlásila poslankyňa Jenčová, ktorá 

veľmi pozitívne hodnotí navýšenie položky týkajúcej sa komunikácii a chodníkov, upozornila 

na chodník pri kvetinárstve, ktoré sa nachádza pri OC Ural. Na uvedené reagovala starostka 



informáciou, že s rekonštrukciou chodníkov sa začína v priebehu budúceho týždňa, a to pri OC 

Branisko. Práce budú pokračovať postupne v obidvoch volebných obvodoch mestskej časti.  

 

Starostka zúčastnených ešte v krátkosti informovala o otvorení Slaneckej cesty 

a kontrole uvedenej stavby, ktorá ešte prebieha. Ďalej informovala o modernizácii 

električkových tratí  a o tom, že už prebehol výber na zhotoviteľa diela. Pravdepodobne 

v závere roka 2024 odovzdá Mesto Košice stavbu zhotoviteľovi. Taktiež informovala 

o otvorení viacerých prevádzok v lokalite „Mlyny“, ktorá sa rýchlo rozvíja.  

 

V rámci bodu sa o slovo prihlásila poslankyňa Hricková, ktorá upozornila na 

skutočnosť, že Pošta Košice 12 zmenila  počas prázdnin otváracie hodiny. Pošta 20 je zrušená 

a obyvatelia mestskej časti sa pýtajú, či sa s tým nedá niečo robiť. Pokračovala vysvetlením, že 

sama bola svedkom, že sa na prebratie doporučených zásielok veľmi dlho čaká. Starostka na 

uvedené odpovedala, že ekonomická situácia v Slovenskej pošte, a. s. je zložitá, a preto robia 

úsporné opatrenia v rámci ktorých sa zatvárajú niektoré pobočky. Takýto stav sa netýka len MČ 

Košice – Nad jazerom. Na záver starostka dodala, že miestny úrad sa pokúsi zvolať stretnutie 

za účelom riešenia vzniknutej situácie.   

 

Keďže sa o slovo nikto ďalší neprihlásil, starostka mestskej časti skonštatovala, 

že program rokovania miestneho zastupiteľstva bol vyčerpaný. Poďakovala sa všetkým za 

účasť a vyhlásila zasadnutie za ukončené. 

 

 

 

 

 

    

         Ing. Jana Janotková    Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

 prednostka miestneho úradu                                                    starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Norbert Borovský 

Ivana Kmecová 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Mgr. Erika Gordoňová  


